
Protokół Nr  24/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  10 grudnia 2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a)  w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk A, 

b)  w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie – druk B, 

c)  w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie – druk C, 

d)  w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Szkole Podstawowej Nr 3 w Białogardzie – druk D, 

e)  w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Szkole Podstawowej Nr 4 w Białogardzie – druk E, 

f)  w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Szkole Podstawowej Nr 5 w Białogardzie – druk F. 

Przedstawia:  
Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw Społecznych 
 
g) w sprawie zgody na podwyższenie przez Burmistrza, działającego jako Zgromadzenie 

Wspólników Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Białogardzkie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego z siedzibą w Białogardzie, kapitału zakładowego Spółki i 
pokrycie przez Miasto udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym wkładem 
pieniężnym – druk G, 

Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
 
h) w sprawie cen za komunalne usługi przewozowe transportu zbiorowego autobusami 

komunikacji miejskiej wykonywane przez Zakład Komunikacji Miejskiej spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Białogardzie – druk Ł, 

Przedstawia: Andrzej Witkowski, Prezes ZKM Sp. z o.o. 
 
i) w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – druk I, 

Przedstawia: Karolina Siwek, Naczelnik Wydz. Zagospodarowania Przestrzennego i 
Ochrony Środowiska 

  
j) zmieniającej uchwałę  budżetową na rok 2007 – druk H, 
k) uchwały budżetowej na rok 2008.  

Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
 

3. Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony 
porządek posiedzenia.  

 
 
Ad 2 

a-f) Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw Społecznych przedstawił 
projekty uchwał oznaczone od A do F. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Zięcik – pytała skąd wynika zróżnicowanie w szkolnych płacach? 
Naczelnik Wydz. Edukacji  - odpowiedział, że wynika z dochodów szkół. 
Z-ca Burmistrza – dodał, że to wiąże się ze zmianą minimalnego wynagrodzenia. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał oznaczone literami A, B, C, D, E, F, 

głosując en bloc: za-4 (jednogłośnie). 
 

g) w sprawie zgody na podwyższenie przez Burmistrza, działającego jako Zgromadzenie 
Wspólników Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Białogardzkie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego z siedzibą w Białogardzie, kapitału zakładowego Spółki i 
pokrycie przez Miasto udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym wkładem 
pieniężnym – druk G, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał kto będzie gwarantem w przypadku ubiegania się o pożyczkę? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że gwarantem zabezpieczającym realizacją umowy pożyczki 

będzie  budynek. 
Skarbnik – dodała, że jeśli nie wystarczy budynek to gwarantem będzie w części Miasta. 
   

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały – G, głosując: 
za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
j) zmieniająca uchwałę  budżetową na rok 2007 – druk H, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał pod kogo podlega CIS? 
W.Czurko – pytał czy środki na pomoc społeczną są wystarczające, czy są niedobory i w jakiej 

wysokości?   
Skarbnik – odpowiedziała, że są niewystarczające, gdyż na usługi opiekuńcze zgłoszono 

potrzeby na kwotę około 85 tys. zł a jest tylko 30 tys. zł. W tym roku nie ma środków na 
zapłacenie dla DPS za pobyt pensjonariuszy. 

W.Czurko – prosił o przeanalizowanie budżetu Miasta, bo stwierdzenie, że w tym roku nie 
zostanie zapłacona należność nie stanowi istotnego uzasadnienia. Radny pytał czy 
zaległości zostaną uregulowane z należnymi odsetkami? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że zgodnie z umową. Proponowana przez Burmistrza korekta 
zawiera ważne wydatki. Zaległość  dla DPS zostanie zapłacona z nowego budżetu Miasta. 

W.Czurko – stwierdził, że tegoroczny budżet nie ma zbilansowanych wydatków. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w tej korekcie budżetu nie można było  ująć tych środków, gdyż 

nie było wiedzy o wysokości zaległej kwoty. Można to uregulować zarządzeniem 
Burmistrza.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały - H, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
Z posiedzenia wyszedł radny W.Czurko. 
 

i) w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – druk I, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Z-ca Naczelnika Wydz. Zagospodarowania 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

  
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – stwierdził, że na wysypisku już nie ma miejsca na składowanie odpadów. 
Sł.Domański – pytał gdzie mieszkańcy domków mogą oddawać zebrane selektywnie odpady 

(szkło)? 
Z-ca Naczelnika – odpowiedziała, że należy posiadać stosowny worek. Wywozy można 

zgłaszać na telefon. W czwartki co dwa tygodnie jest wywożone szkoło a w środy 
tworzywa sztuczne i makulatura. Firma Ład-San rozdawała ulotki w tej sprawie. 

St.Purol – pytał czy mieszkaniec będzie miał możliwość zapłacenia mniejszej kwoty? 
Z-ca Naczelnika – odpowiedziała, że od 2008 r. będzie można nabyć worki w odpowiednich 

kolorach, w cenie którego będzie wliczony koszt transportu  albo kontener. Ponadto Z-ca 
Naczelnika poinformowała o zbiórce skoszonej trawy, która będzie przeznaczana jako 
kompost a obecnie duży problem stanowi jej wywożenie do lasu. 

St.Purol – stwierdził, że należy ustalić stały termin wywożenia pojemników i worków. 
Sł.Domański – apelował, aby pójść w selektywną zbiórkę śmieci, co znacznie obniży koszty 

wywozu odpadów. 
Z-ca Naczelnika – powiedziała, że w sprawie spalania odpadów powodujących 

zanieczyszczanie powietrza powinna ingerować Straż Miejska. 
J.Zięcik – nadmieniła, że należy wdrożyć segregację śmieci motywując obniżeniem kosztów 

oraz rozpowszechnić informację w sprawie szkodliwości spalania odpadów powodujących 
zatruwanie powietrza. 

  
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały - I, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
 

h) w sprawie cen za komunalne usługi przewozowe transportu zbiorowego autobusami 
komunikacji miejskiej wykonywane przez Zakład Komunikacji Miejskiej spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Białogardzie – druk Ł, 

Przedstawił: Andrzej Witkowski, Prezes ZKM Sp. z o.o. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
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Sł.Domański – poruszył sprawę dopłat w innych wydatkach oraz możliwości zakupu biletów w 
autobusie.  

Prezes ZKM – wyjaśnił, że dopłaty dotyczą stosowanych uchwałą rady miejskiej ulg oraz raty 
leasingowej do autobusu. Natomiast sprawa sprzedaży biletów w autobusie została 
zawieszona z uwagi na wprowadzenie konieczności posiadania kas fiskalnych oraz duże 
koszty z tym związane. ZKM zakupił jedną kasę fiskalną, która rejestruje sprzedaż biletów 
do około 40 punktów. 

 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały - Ł, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
k) uchwały budżetowej na rok 2008.  

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał czy koło łowieckie płaci podatek z tytułu korzystania z terenów leśnych na 

Ustroniu Miejskim, za basenami oraz za cegielnią? 
Skarbnik – odpowiedziała, że jedynie płaci czynsz najmu w kwocie około 200 zł. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że CIS stanowi element Stowarzyszenia „Przytulisko”, które 

złożyło stosowny wniosek, uzyskujący akceptację. Marszałek Woj. Zachodniopomorskiego  
nadał status i CIS może być dotowany z miasta czy gminy, gdy uczestnikami są 
mieszkańcy miasta lub gminy. Korzystając z formy CIS 14 mieszkańców uzyskało stałe 
zatrudnienie oraz MOPS zmniejszył kwotę wypłacanych zasiłków o 75 tys. zł. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały - Ł, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
Ad 3 
 Radni nie poruszyli żadnych spraw w ramach tego punktu. 
 
Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.30

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Zimmer 
 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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